## 特色 Distinctiveness

課程旨在堅固的基督教信仰基礎上, 提升學員的領導力,尋求城市轉化、 企業/機構轉化或文化/精神轉化。



此課程乃為那些在教牧學博士課程覆蓋範圍以外處境下工作,又需要 裝備的領袖而設,以切合他們跨文化、多元化組織及政治環境工作 的需要。

The program is designed to enhance the leadership skills of individuals seeking city transformation, entrepreneurial/organizational transformation, or cultural/spiritual transformation. The DTL is a degree that serves the needs of Christian leaders in both cross-cultural and diverse organizational and political settings, providing the need to equip Christian leaders who work in contexts outside the scope of what Doctor of Ministry (DMin) can cover.contexts.





申請時限:全年招生

Application Period: All year round

請親臨神學院索取申請表格,或從網站下載表格。

請把填妥之申請表格、相關資料證明及所需文件寄往本院 柏祺城市轉化中心,註明「轉化型領導學博士」。

Application form can be obtained from our Seminary in person or downloaded from our website.

Completed application form, proof of relevant information and required document should be sent to Ray Bakke Centre for Urban Transformation, Bethel Bible Seminary. Please specify "DTL".

#### 學費 Tuition Fee



每學分港幣 4,200

HK\$ 4,200 per credit

城市研究一及二之各項交通食宿,論文審閱、編輯,畢業等費用另計。

Excluding all travel, accommodation and miscellaneous expenses relating to Lab 1 & II courses, dissertation as well as graduation, etc.

課程資料或有更新,以本院網站資料為準。

Please check our website for the accurate and updated information of the course.



伯特利神學院 Bethel Bible Seminary



聯絡我們 Contact Us

伯特利神學院 Bethel Bible Seminary 九龍嘉林邊道 45-47 號 45-47 Grampian Road, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel: 2148 5577 傳真 Fax: 2336 1852

網站 Website: http://rbc.bethelhk.org

電郵 Email: rbc@bethelhk.org







# 轉化型 領導學博士 Doctor of TRANSFORMATIONAL LEADERSHIP

- 個人、組織轉化
- ▶職場◇文化◇城市轉化
- ▶公義、憐憫、建立、更新
- 社會企業、創新
- ▶ 營商宣教

## 轉化型領導學博士

Doctor of Transformational Leadership (DTL)

## 對象 Target

以基督信仰為基礎的城市領袖。他們的組織着重(但又不 只於)救援、發展、維權或文化影响等工作。這些組織可 以是非牟利、牟利、政府又或是非政府的。

Leaders in organizations that are focused on urban relief, development or advocacy, or cultural influence from a Christian perspective. These organizations can be non-profit, for-profit, government or non-government entities.

#### 成效 Outcome

課程設計與教牧學博士相似,透過課堂講授、走訪探究海內外不同城市、小組討論、反省、整合、研究、習作及論文等,為學員提供全面的裝備、理論及實踐並重,但會更着重組織的需要和領導學的研討和實踐。我們鼓勵學員儘量將學習迎合他們的環境和工作的需要,務求學以致用,使他們的同價/機構得益,事工得以拓展和提升。

DTL is quite similar to DMin in course design, through a variety of instructional methods which include interactive lectures, visiting and investigating different cities, small group discussion and projects, reflection, integration, research, class assignment and dissertation/ministry project, the participants will be equipped both in theory and practice. However, DTL places a greater emphasis on the needs of the organization as well as the studies and practice in Leadership. We ask every student to write every assignment, including the Dissertation, in ways that benefit their team and institution. Once the student has completed his/her degree both the institution and the student will have been strengthened.

## 課程設計 Program Design

課程編號 Course Code	課程名稱 Course Name	學分 Credits
	第一部份 (16 學分) First Part (16 credits)	
UM9318#	基礎城市研究一 亞洲城市 Lab I: Foundation City Studies - Asian cities	8
UM9328	進深城市研究二 非亞洲城市 Lab II: Advance City Studies – Non-Asian cities	8
第二部份 (12 學分 ) Second Part (12 credits)		
UM9114 / 9124 / 9134*	領導/組織/文化評估 Leadership/Organization/ Cultural Assessment領導/組織 / 文化評估 Leadership/Organization/Cultural Assessment	4
UM 9xx4*	選修城市事工系內任何二科,每科 4 學分 2 Electives, 4 credits each, under the UM Department	8
第三個部份 (12 學分) Third Part (12 credits)		
WR9014#	研究導引 Research Bridge	4
WR9028	論文 Dissertation/Ministry Project	8
總共		

- # 必須在課程第一年修讀 must be completed during the first year of the program
- \* 任擇一科為必修 Choose one of the three courses as core subject
- \*\* 如所提供課程跟研究/論文題目不乎,可選擇找個別老師進行獨立研究 This could include independent/guided study if the courses offered do not align with the dissertation/research topic.

學生須修畢共40博士學分,未擁有神學學位或相關訓練者,須另修18聖經及神學碩士學分,並完成所有課程作業及論文,最低平均績點不少於3.0。學生預計可在3至6年內畢業。

Student shall fulfill 40 doctoral credit hours and for those who do not possess a theological degree or related training, another 18 master credit hours in biblical and theological studies. Students are expected to graduate within 3 to 6 years by completing all course work and a dissertation/ministry project with a minimum Grade Point Average of 3.0.

### 入學要求 Requirement

- 認可機構所頒發的碩士學位、主修不限
- 最少五年在工作或其他範疇之領導經驗
- 畢業於以英語作為教學媒介的大學,或 TOEFL達 6.0,或 IELTS 達 6.5 分
- A Master degree in any discipline from an accredited academic institution
- At least 5 years of leadership experience in either work or other sphere
- Graduating from a university with English as teaching medium or TOEFL 6.0 or IELIS 6.5

## 講師團隊 Faculty



#### 陳敏斯教授 Prof Natalie CHAN

柏祺城市轉化中心總監 Director, Ray Bakke Centre for Urban Transformation 柏祺大學研究院教牧學博士 DMin (Bakke Graduate University)



#### 司徒永富博士 Dr Wing Fu SZETO

鴻福堂集團有限公司行政總裁兼執行董事 CEO and ED, Hung Fook Tong Group Holdings Limited 南密西西比大學哲學博士 PhD (University of Southern Mississippi)



#### 紀治興博士 Dr Chi Heng KEE

豐盛社企學會會長 Chairman, Fullness Social Enterprise Society 諾丁咸大學教育博士 EdD (University of Nottingham)



#### 史蒂文斯教授 Prof R Paul STEVENS

職場轉化學院主席 Chairman, Institute for Marketplace Transformation 福樂神學院教牧學博士 DMin (Fuller Theological Seminary)

及本院其他教授及講師 and other professors and lecturers at Bethel Bible Seminary http://bethelhk.org/AS/lecturer.php